
1 

 

Protokół nr XVIII/20 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 29 stycznia 2020 r. 
 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 19:48. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy  

ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady 

prowadził Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Ad 1. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski. Po 

przywitaniu wszystkich obecnych poinformował, że obrady są prawomocne, w chwili 

stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 12 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 radnych (lista obecności radnych w 

załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował zmiany do porządku obrad: 

- zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy 

zlokalizowanej na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-Koźlu na osiedlu Piastów, 

- wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na 

rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Opolskiego stwierdzające nieważność Uchwały 

Nr XVII/174/19 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kędzierzyn-

Koźle części osiedla Lenartowice - rejon ul. Połanieckich oraz udzielenia 

pełnomocnictwa do wniesienia tej skargi i do występowania w tej sprawie przed 

Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem 

Administracyjnym w Warszawie, 

- przesunięcie punktu 6.12 tj. "Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w 

przedmiocie wzniesienia dwóch tablic pamiątkowych" na punkt 6.1. porządku obrad. 

 

Następnie poddał pod głosowanie zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w 

sprawie nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-

Koźlu na osiedlu Piastów: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 9 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Grzegorz Chudomięt 
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NIEOBECNI (9) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Jacek Król, Halina Mińczuk, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz 

 

Ireneusz Wiśniewski poinformował, że punkt został zdjęty z porządku obrad. 

Następnie poddał pod głosowanie  poszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w 

sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Opolskiego 

stwierdzające nieważność Uchwały Nr XVII/174/19 Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z 

dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle części osiedla Lenartowice - rejon ul. 

Połanieckich oraz udzielenia pełnomocnictwa do wniesienia tej skargi i do 

występowania w tej sprawie przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Opolu  

i Naczelnym Sądem Administracyjnym w Warszawie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 9 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, 

Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (9) 

Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Jacek Król, Halina Mińczuk, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że porządek obrad został uzupełniony  o ww. 

punkt. Kolejne głosowanie dotyczyło przesunięcia punktu 6.12 tj. "Podjęcie uchwały 

w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie wzniesienia dwóch tablic 

pamiątkowych" na punkt 6.1. porządku obrad: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ewa Odulińska 
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NIEOBECNI (8) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Halina Mińczuk, Tomasz Scheller, Dominik Szustakiewicz 

 

Prowadzący obrady poinformował, że punkt został przeniesiony. 

 

Po uwzględnieniu zmian, porządek obrad XVIII sesji Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle, przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ślubowanie nauczycieli mianowanych. 

3. Przyjęcie protokołu Nr XVI/19 z sesji Rady Miasta z dnia 27 listopada 2019 r.  

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

5. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) rozpatrzenia petycji w przedmiocie wzniesienia dwóch tablic pamiątkowych; 

2) przystąpienia miasta Kędzierzyn-Koźle do Sieci Miast i Gmin Przyjaznych 

Starzeniu tworzonej przez Światową Organizację Zdrowia; 

3) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na lata 2020-

2022; 

4) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Kędzierzyn-Koźle dla obszaru w rejonie ul. Kłodnickiej; 

5) w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Opolskiego stwierdzające nieważność Uchwały Nr XVII/174/19 Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle części 

osiedla Lenartowice - rejon ul. Połanieckich oraz udzielenia pełnomocnictwa do 

wniesienia tej skargi i do występowania w tej sprawie przed Wojewódzkim 

Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem Administracyjnym 

w Warszawie; 

6) zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości i warunków udzielenia 

bonifikaty od wniesienia opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w 

prawo własności tych gruntów, stanowiących przed przekształceniem własność 

Gminy Kędzierzyn-Koźle; 

7) nadania nazwy ulicy zlokalizowanej na drodze wewnętrznej w Kędzierzynie-

Koźlu na osiedlu Piastów; 

8) ustalenia wysokości opłat za pochowanie zwłok oraz za korzystanie z obiektów  

i urządzeń znajdujących się na terenie cmentarzy komunalnych w Kędzierzynie-

Koźlu; 

9) zamiaru przekształcenia Publicznej Szkoły Podstawowej nr 6 im. Marii 

Skłodowskiej-Curie w Kędzierzynie-Koźlu; 

10) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie zwolnień od podatku od 

nieruchomości dla przedsiębiorców realizujących nowe inwestycje; 

11) zmian w budżecie miasta na rok 2020; 
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12) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2020-2035; 

13) wniosku w przedmiocie oznakowania przejść dla pieszych przy 

ul. I. Łukasiewicza 9, ul. S. Żeromskiego 3, ul. Stolarskiej 7 oraz 

ul. Archimedesa 9, 12-14 i 23; 

14) rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego i prawa 

podatkowego, cywilnego, gospodarczego, mediów, postępowania cywilnego 

oraz o zbiórkach publicznych; 

15) rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego i poparcia 

petycji skierowanej do Konferencji Episkopatu Polski. 

7. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

za rok 2019. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle za rok 2019. 

9. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2. 

Ślubowanie nauczycieli mianowanych 

 

Po otwarciu sesji i stwierdzeniu prawomocności odbyło się ślubowanie nauczycieli 

mianowanych. Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski odczytał rotę 

ślubowania, a obecni nauczyciele wypowiedzieli słowo „ślubuję”. Następnie 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska wręczyła nauczycielom akt mianowania.  

 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad Przewodniczący Rady 

Miasta ogłosił 5-minutową przerwę.  

Po wznowieniu obrad poinformował o wpłynięciu autopoprawki do projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Kędzierzyn-Koźle dla obszaru w rejonie ul. Kłodnickiej oraz do zmian w budżecie 

miasta na rok 2020.  

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu Nr XVI/19 z sesji Rady Miasta z dnia 27 listopada 2019 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni nie zgłosili żadnych uwag do 

protokołu. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr XVI/19 z 27 

listopada 2019 r.: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewa Czubek  

NIEOBECNI (7) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Halina Mińczuk, Tomasz Scheller 

 

Prowadzący obrady stwierdził, że protokół został przyjęty. 

 

Ad 4. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna 

informacja dołączona do niniejszego protokołu). 

 

Ad 5. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie     

międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 20 grudnia 2019 r. do 21 

stycznia 2020 r. oraz 22 do 28 stycznia 2020 r., podejmowanych w ramach inicjatywy 

uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów 

administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.1.2020 z 

dnia 22 stycznia 2020 r. oraz z dnia 28 stycznia 2020 r. będące uzupełnieniem 

informacji z dnia 22 stycznia 2020 r.). 

 

Ad 6. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie wzniesienia dwóch 

tablic pamiątkowych 

 

Petytor Ryszard Masalski wyjaśnił, że petycja jest postulatem o trwałe upamiętnienie 

miejsca, chwili i wybitnych osób przebywających na terenie naszego miasta. Miejsce 

to osiedle Sławięcice, boczne wejście do zniszczonego pałacu, który kiedyś się tam 

znajdował. Chwila to czas bitwy o Kędzierzyn w 1921 roku podczas Powstania 

Śląskiego. Wybitne osoby to m.in. Jan Kowalewski, który będąc szefem wywiadu 

wojsk powstańczych, odszyfrowywał przechwycone niemieckie meldunki. Dodał, że 

na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji udzielił odpowiedzi na pytania i 

komisja jednogłośnie petycję poparła.  
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak potwierdził, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”) rozpatrzyła petycję Ryszarda 

Masalskiego. Podziela pomysł petytora na pokazywanie danego miejsca za pomocą 

starej fotografii. Dodał, że zastrzegli na komisji, że pozytywna opinia nie oznacza 

dokładnie takiej formy upamiętnienia, to będzie jeszcze przedmiotem dalszych analiz. 

To zależy od właściciela terenu, konserwatora zabytków, możliwości budżetowych, 

pozytywna opinia jest wstępem do tego procesu.  

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że dobrze by było znaleźć na to środki,  nie muszą to 

być wielkie wydatki, ale chodzi o to, aby każdy w tym miejscu gdzie wydarzenia 

miały miejsce mógł się o tym dowiedzieć. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady poddał ww. 

projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Michał Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Adam Oczoś 

NIEOBECNI (5) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk, Tomasz 

Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVIII/184/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 stycznia 2020 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji w przedmiocie wzniesienia dwóch tablic 

pamiątkowych 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

  

2) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia miasta Kędzierzyn-Koźle do Sieci Miast 

i Gmin Przyjaznych Starzeniu tworzonej przez Światową Organizację Zdrowia 
 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska poinformowała, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 



7 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (5) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk, Tomasz 

Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVIII/185/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 stycznia 2020 r. 

w sprawie przystąpienia miasta Kędzierzyn-Koźle do Sieci Miast i Gmin 

Przyjaznych Starzeniu tworzonej przez Światową Organizację Zdrowia 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

Ochrony Zdrowia na lata 2020-2022 

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska poinformowała, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (5) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk, Tomasz 

Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVIII/186/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 stycznia 2020 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia na lata 

2020-2022 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Kędzierzyn-Koźle dla obszaru w rejonie ul. Kłodnickiej 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z 

autopoprawką. 
 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że  Komisja Finansowo-Gospodarcza 

stosunkiem głosów: ,,za” - 10, „przeciw” - 1, „wstrzymujący się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Jacek Król stwierdził, że w jego ocenie rozrost miasta w kierunkach zewnętrznych 

będzie powodował zwiększenie kosztów dla miasta związanych z infrastrukturą 

miejską tj. oświetleniem, komunikacją, drogą etc. Jego zdaniem uchwała powinna 

zostać odrzucona.  

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania 

głosu, poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Marek Piasecki 
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NIEOBECNI (5) 

Wiesław Fąfara, Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Halina Mińczuk, Tomasz 

Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVIII/187/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 stycznia 2020 r. 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

gminy Kędzierzyn-Koźle dla obszaru w rejonie ul. Kłodnickiej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze 

Wojewody Opolskiego stwierdzające nieważność Uchwały Nr XVII/174/19 Rady 

Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle części 

osiedla Lenartowice - rejon ul. Połanieckich oraz udzielenia pełnomocnictwa do 

wniesienia tej skargi i do występowania w tej sprawie przed Wojewódzkim Sądem 

Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem Administracyjnym w Warszawie 

 

Zastępca Prezydenta ds. Gospodarki Przestrzennej i Inwestycyjno-Remontowej, Artur 

Maruszczak wyjaśnił, że wojewoda wniósł uwagi do podjętej uchwały nr XVII/174/19 

z 19 grudnia 2019, nie zgadzają się z częścią tych uwag i chcą skorzystać z trybu 

odwoławczego. Wniesione przez wojewodę uwagi będą rzutowały na cały zakres 

tworzenia planów, więc chcą na tym poziomie rozstrzygnąć kwestie sporne. Stąd 

prośba o uchwalenie pełnomocnictwa dla mecenasa, który będzie prowadził sprawę.  

 

Fabian Pszon zwrócił się z prośbą o ustanowienie przerwy, aby móc zapoznać się z 

tym punktem.  

 

Przewodniczący Rady Miasta przychylił się do prośby i ogłosił przerwę, która trwała 

od 14:51 do 15:13. Po wznowieniu obrad stwierdził, że nie widzi chętnych do zabrania 

głosu i poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 
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BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVIII/188/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 stycznia 2020 r. 

w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Opolskiego 

stwierdzające nieważność Uchwały Nr XVII/174/19 Rady Miasta  

Kędzierzyn-Koźle z dnia 19 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kędzierzyn-Koźle części osiedla 

Lenartowice - rejon ul. Połanieckich oraz udzielenia pełnomocnictwa do 

wniesienia tej skargi i do występowania w tej sprawie przed Wojewódzkim 

Sądem Administracyjnym w Opolu i Naczelnym Sądem  

Administracyjnym w Warszawie 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości  

i warunków udzielenia bonifikaty od wniesienia opłaty jednorazowej z tytułu 

przekształcenia prawa użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele 

mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów, stanowiących przed przekształceniem 

własność Gminy Kędzierzyn-Koźle 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta, Ireneusz Wiśniewski poinformował, że Komisja 

Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie pozytywnie (12 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku zgłaszających się do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopacki , Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVIII/189/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 stycznia 2020 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości i warunków udzielenia 

bonifikaty od wniesienia opłaty jednorazowej z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego gruntów zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo 

własności tych gruntów, stanowiących przed przekształceniem własność  

Gminy Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pochowanie zwłok oraz 

za korzystanie z obiektów i urządzeń znajdujących się na terenie cmentarzy 

komunalnych w Kędzierzynie-Koźlu 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 

Przewodniczący Rady Miasta, Ireneusz Wiśniewski poinformował, że Komisja 

Finansowo-Gospodarcza ,,za” - 11, „przeciw” - 1, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu, 

poddał projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopacki , Jacek Król, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, 

Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Dominik Szustakiewicz, Sławomir 

Wołkowiecki 
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NIEOBECNI (3) 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVIII/190/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 stycznia 2020 r. 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za pochowanie zwłok oraz za korzystanie z 

obiektów i urządzeń znajdujących się na terenie cmentarzy komunalnych w 

Kędzierzynie-Koźlu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznej Szkoły 

Podstawowej nr 6 im. Marii Skłodowskiej-Curie w Kędzierzynie-Koźlu 
 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały. 

 

Po otwarciu dyskusji głos zabrał Dominik Szustakiewicz. Zwrócił się z pytaniem, czy 

są jakieś plany związane z budynkiem w związku z przeniesieniem uczniów.  

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska poinformowała, że na chwilę obecną nie ma 

żadnej decyzji, jest to dalej szkoła dla dzieci klas 1-3. 

 

Przewodniczący obrad, po stwierdzeniu, że nie widzi więcej chętnych do zabrania 

głosu, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (2) 

Fabian Pszon, Ewa Stogniew 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta.  
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Uchwała Nr XVIII/191/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 stycznia 2020 r. 

w sprawie zamiaru przekształcenia Publicznej Szkoły Podstawowej nr 6 im. 

Marii Skłodowskiej-Curie w Kędzierzynie-Koźlu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie 

zwolnień od podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców realizujących nowe 

inwestycje 
 

Prowadzący obrady poinformował, że Komisja Finansowo-Gospodarcza jednogłośnie 

pozytywnie (8 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dysarz wyraziła zadowolenie, że są tworzone teksty jednolite, szczególnie 

gdy są adresowane do osób z zewnątrz, ponieważ połapanie się później w 

poszczególnych elementach zmian uchwały tak ważnej dla przedsiębiorców jest 

trudne. 

 

Przewodniczący obrad, po stwierdzeniu, że nie widzi więcej chętnych do zabrania 

głosu, poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

NIEOBECNI (3) 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVIII/192/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 stycznia 2020 r. 

w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie zwolnień od podatku 

od nieruchomości dla przedsiębiorców realizujących nowe inwestycje 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 
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Przewodniczący Rady Miasta opinie i wnioski z posiedzenia Komisji Finansowo-

Gospodarczej: 

 Wniosek radnego Adama Oczosia nr 1:  
,,skreślenia z projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 r. 

wydatków w kwocie 460 000,00 zł na budowę przystani kajakowej w Sławęcicach.  

Zdjęcia kwoty 7 780,02 zł z promocji zadania ,,Szlakiem zabytków Polsko-Czeskiego 

pogranicza - wykonanie przestrzeni kajakowej w Sławęcicach.  

Zmniejszenie przychodów z tzw. wolnych środków do kwoty 12 924 920,73 zł’’.  

Komisja jednogłośnie (12 głosów ,,za”) przyjęła wniosek nr 1.  

Wniosek radnego Adama Oczosia nr 2:  
,,przekazania do opiniowania do Komisji Infrastruktury ww. projektu uchwały w 

sprawie zajęcia stanowiska w sprawie zadania dot. przystani kajakowej w 

Sławęcicach”.  

Komisja jednogłośnie (12 głosów ,,za”) przyjęła wniosek nr 2.  

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów: ,,za” - 7;  

„przeciw” - 2;  

„wstrzymujących się” - 3;  

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 

2020 wraz z przyjętym wnioskiem nr 1. 

 

Adam Oczoś wyjaśnił, że we wniosku nie chodziło o poddanie zasadności budowy 

przystani, tylko komisja uznała, że kwota 460 tys. jest za wysoka i przyjęła, aby ten 

temat poddać pod dyskusję na posiedzeniu Komisji Infrastruktury.   

 

Prowadzący obrady zapytał o panią mecenas o procedurę głosowania. 

 

Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że w pierwszej kolejności powinien być 

głosowany wniosek komisji dotyczący projektu uchwały, jeżeli wniosek przejdzie to 

należałoby przegłosować projekt zmian w budżecie wraz z wnioskiem. Następnie rada 

może przegłosować wniosek o skierowanie tematu na posiedzenie Komisji 

Infrastruktury.   

 

Artur Maruszczak poinformował, że pani prezydent słysząc stanowisko komisji 

zaproponowała w autopoprawce zmniejszenie tej kwoty z 460 tys. do 300 tys. zł. 

Zaproponował, aby radni przystali na wniesienie tego zadania do budżetu, co nie 

przeszkadza omówieniu tek kwestii na posiedzeniu komisji. Gmina w tym czasie 

ogłosi przetarg, aby mieć już jakieś oferty rynkowe. Podkreślił, że ta kwota to nie 

tylko wiata i zejście, ale umocnienie brzegów rzeki Kłodnicy, budowle 

hydrotechniczne.   

 

Jacek Król zapytał, jaki był koszt budowy przystani na Kuźniczkach. Dodał, że 

oferenci z reguły wiedzą, ile gmina zamierza przeznaczyć na inwestycje. 

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że przystań na Kuźniczkach kosztowała ok. 80 tys. 

zł, ale było to 10 lat temu i dotyczyło dużo mniejszego zakresu.  
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Grzegorz Chudomięt stwierdził, że od momentu decyzji o inwestycji upływa sporo 

czasu do jej zrealizowania i w międzyczasie może się wiele zmienić. Uważa, że 

wniosek Komisji Finansowo-Gospodarczej należy uszanować, tym bardziej że 

głosowało 12 radnych, czyli większość rady.  

 

Artur Maruszczak zapewnił, że szanują opinię komisji, zaproponowali rozwiązanie ale 

to radni podejmą decyzję. 

 

Dominik Szustakiewicz stwierdził, że autopoprawka nie uwzględnia tego o co 

wnioskowała komisja. Zapytał, w jaki sposób będzie ogłoszony przetarg i w jaki 

sposób komisja będzie miała wpływ na to zadanie skoro w przetargu będzie wszystko 

określone.  

 

Zastępca prezydenta wyjaśnił, że chcą zmniejszyć zakres wystarczający do 

zbudowania przystani kajakowej. Można dyskutować na komisji, ale i tak nie 

przeskoczy się pewnych kwestii technicznych. Dodał, że przed rozstrzygnięciem 

przetargu można wspólnie ocenić wartość tego zadania, ale nie na podstawie 

kosztorysu, tylko na podstawie ofert rynkowych.  

 

Przewodniczący obrad podzielił się opinią, że przystań musi powstać, ale być może 

złożoność tego obiektu jest zbyt duża na potrzeby mieszkańców i to komisja chciałaby 

ocenić.  

 

Fabian Pszon nie zgadza się z przedmówcą, że przystań musi powstać, bo może się 

okazać, że faktycznie trzeba wydać 460 tys. i warto przemyśleć, czy te pieniądze nie 

wydać na coś innego. Zapytał, jak się kształtuje dotacja względem zmniejszenia 

kwoty. 

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że inwestycja składa się z części kwalifikowanej  

i niekwalifikowanej, dofinansowanie liczy się stosunkiem do kwoty kwalifikowanej a 

obniżenie kwoty z 460 tys. na 300 tys. dotyczy kwoty niekwalifikowanej, która nie ma 

wpływu na dotację. Koszty niekwalifikowane związane są przede wszystkim z 

zabezpieczeniem skarp rzeki.  

 

Ewa Czubek zauważyła, że ograniczenie kwoty na tym zadaniu nie polega na tym, że 

będzie ono tańsze, tylko będzie czegoś mniej, a komisji chodzi o to, aby było 

wykonane wszystko co trzeba, tylko taniej. 

 

Tomasz Scheller poinformował, że, koszt która gmina już poniosła to 40 i pół tysiąca 

złotych na dokumentację projektową. Uważa, że nie można porównywać tej przystani 

z przystanią na Kuźniczkach, bo są zupełnie różne. W tym przypadku trzeba 

wybudować 40m chodnika, ale zauważył, że w projekcie jest chodnik z kamieni 

polnych z utwardzeniem a alejka główna w parku jest w innej metodologii wykonana. 

Można zrobić dojście do przystani tym samym żwirkiem, co zaoszczędzi pieniądze. W 

projekcie są trzy pomosty dla kajaków a jego zdaniem wystarczy jeden. Każdy pomost 

kosztuje ok. 30-40 tys. zł. Dowiedział się od pani prezydent, że przy tym projekcie 
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radni zgadzają się na to, co Wody Polskie od nich oczekują, czyli zrobienie brzegów 

rzeki. Podkreślił, że jako inicjator tej koncepcji i osoba opiniująca ten projekt, również 

nie zgadza się na kwotę 460 tys. zł. Zapytał jak to jest z utwardzeniem nabrzeży, czy 

jest to konieczne. 

 

Artur Maruszczak wyjaśnił, że inwestycja będzie robiona na gruncie, wodzie, która nie 

jest własnością gminy. Gmina musi się liczyć ze zdaniem zarządcy obiektu czyli 

Wodami Polskimi, część skarp musi być umocniona.  

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, dlaczego temat ten nie został skierowany wcześniej na 

Komisję Infrastruktury. 

 

Prowadzący obrady wyjaśnił, że nie chodzi tutaj o projekt uchwały dotyczący tej 

inwestycji, tylko są to zmiany w budżecie. 

 

Ewa Czubek zaproponowała, że może trzeba przyjąć taka zasadę, że jeśli jest w 

budżecie kilka nowych inwestycji, radni mogliby wnieść wiele cennych uwag. Tych 

inwestycji jest tak niewiele, że rada może się pochylić nad każdą z nich.  

 

Andrzej Kopeć stwierdził, że do tej pory nie była stosowana praktyka, aby wnioski 

dotyczące zmian w budżecie kierować na inne komisje, niż finansowo-gospodarczą, 

być może należy to zmienić.  

 

Jacek Król zapytał jaka jest konstrukcja dofinansowania w ramach omawianej 

inwestycji. 

 

Zastępca prezydenta wyjaśnił, że gmina musi wykonać część kwalifikowaną w kwocie 

190 tys. zł  i wtedy dostaje zwrot 135 tys. w 2022 roku.  

 

Michał Nowak poinformował, że sprawdził koszt różnych przystani kajakowych w 

całej Polsce w ciągu ostatniego roku i plasuje się w granicach 150-300 tys. zł  

i rzeczywiście kwota 460 tys. może budzić wątpliwości.  

 

Wobec wyczerpania dyskusji, Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 

pierwszy z wniosków radnego Oczosia dotyczący skreślenia z projektu uchwały w 

sprawie zmian w budżecie miasta na 2020 r. wydatków w kwocie 460 tys. zł na 

budowę przystani kajakowej w Sławęcicach, zdjęcia kwoty 7780,02 zł z promocji 

zadania ,,Szlakiem zabytków Polsko-Czeskiego pogranicza - wykonanie przestrzeni 

kajakowej w Sławęcicach oraz zmniejszenie przychodów z tzw. wolnych środków do 

kwoty 12 924 920,73 zł: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (23) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że wniosek został przyjęty, następnie podał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2020 wraz z 

przegłosowanym wnioskiem: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (4) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVIII/193/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 stycznia 2020 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2020 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Po podjęciu uchwały przewodniczący obrad poddał pod głosowanie drugi z wniosków 

radnego Oczosia o przekazanie do opiniowania do Komisji Infrastruktury ww. 

projektu uchwały w sprawie zajęcia stanowiska w sprawie zadania dot. przystani 

kajakowej w Sławęcicach: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (23) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 
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Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady 

Miasta ogłosił przerwę, która trwała od 16:45 do 17:05. 

 

12) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2020-2035  

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć,  poinformował, że  

Komisja Finansowo-Gospodarcza stosunkiem głosów: ,,za” - 7; „przeciw” – 3, 

„wstrzymujących się” – 2,  pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Katarzyna Dysarz zwróciła się z pytaniem, czy w wieloletniej prognozie finansowej 

nie będzie zadania dotyczącego przystani kajakowej. 

 

Andrzej Kopeć stwierdził, że treść uchwały WPF nie została zmieniona, ale wydaje 

mu się, że skoro nie ma tego wydatku w uchwale podstawowej, to nie można 

realizować planu, który jest wieloletnią prognozą finansową.  

 

Skarbnik Miasta Joanna Hariasz wyjaśniła, że radni głosując o wykreślenie zadania z 

budżetu, automatycznie wykreślili z WPF. 

 

Przewodniczący obrad poddał projekt uchwały uwzględniający poprzedni wniosek pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 

PRZECIW (4) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Małgorzata Lipczyńska 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta.  
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Uchwała Nr XVIII/194/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 stycznia 2020 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2020-2035 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie wniosku w przedmiocie oznakowania przejść dla 

pieszych przy ul. I. Łukasiewicza 9, ul. S. Żeromskiego 3, ul. Stolarskiej 7 oraz 

ul. Archimedesa 9, 12-14 i 23 

 

Michał Nowak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił 

stanowisko komisji: Komisja uznaje, że Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle nie jest 

organem właściwym do rozstrzygania ww. wniosku. Właściwą do rozpatrzenia 

wniosku jest Komisja ds. Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego Starostwa Powiatowego. 

W razie pozytywnej opinii do ww. wniosku, realizować go będą zarządcy dróg. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady Miasta poddał 

projekt uchwały podtrzymujący stanowisko komisji pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Ewa Stogniew 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Scheller 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Lipczyńska 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVIII/195/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 stycznia 2020 r. 

w sprawie wniosku w przedmiocie oznakowania przejść dla pieszych przy 

ul. I. Łukasiewicza 9, ul. S. Żeromskiego 3, ul. Stolarskiej 7 oraz 

ul. Archimedesa 9, 12-14 i 23  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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14) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany przepisów 

prawa miejscowego i prawa podatkowego, cywilnego, gospodarczego, mediów, 

postępowania cywilnego oraz o zbiórkach publicznych 

 

Michał Nowak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”) udzieliła poparcia stanowisku 

zaproponowanemu przez Prezydent Miasta. 

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę, że parkingi przy szpitalu są płatne, a 

wszystkie pozostałe ulice dookoła szpitala są obstawione samochodami, co stwarza 

problemy mieszkańców związane z wjechaniem na posesję.  

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że w takiej sytuacji należy wezwać odpowiednie 

służby a osoby, które blokują wjazd na posesję powinny zostać ukarane mandatem lub 

odholowaniem auta.  

 

Sławomir Wołkowiecki podzielił się opinią, że nie popiera takich metod, jego zdaniem 

parkingi przy szpitalu powinny być bezpłatne.  

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania 

głosu poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Kopacki  

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Lipczyńska 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVIII/196/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 stycznia 2020 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego 

i prawa podatkowego, cywilnego, gospodarczego, mediów, postępowania 

cywilnego oraz o zbiórkach publicznych  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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15) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany przepisów 

prawa miejscowego i poparcia petycji skierowanej do Konferencji Episkopatu Polski 

 

Michał Nowak, Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, poinformował, 

że stanowisko Prezydenta Miasta było takie, aby wszystkie trzy postulaty zaopiniować 

negatywnie z uwagi na brak przesłanek prawnych i faktycznych do przeprowadzenia 

postulowanych działań. Komisja podzieliła stanowisko co do zasady, natomiast w 

jednym przypadku zmieniła uzasadnienie, aby w miejsce pkt 6 uzasadnienia 

(„Konstytucja Rzeczypospolitej Polskiej z dnia 2 kwietnia 1997 r. nie przewiduje 

wśród władz publicznych instytucji Króla Polski”) posłużyć się argumentacją z art. 25 

ust. 2 Konstytucji RP. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji poparła wniosek stosunkiem głosów: 2 głosy 

,,za”, 1 głos ,,przeciw”, 1 głos ,,wstrzymujący się”.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”) udzieliła 

poparcia stanowisku zaproponowanemu przez Prezydent Miasta wraz z przyjętym 

wnioskiem. 

 

Przewodniczący Rady Miasta, po stwierdzeniu, że nie ma chętnych do zabrania głosu 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, 

Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Kopacki  

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Lipczyńska 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr XVIII/197/20 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 29 stycznia 2020 r. 

w sprawie rozpatrzenia petycji w zakresie zmiany przepisów prawa miejscowego 

i poparcia petycji skierowanej do Konferencji Episkopatu Polski  
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Ad 7. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle za 

rok 2019 

 

Katarzyna Dysarz poinformowała, że Komisja Rewizyjna przeprowadziła kilka 

kontroli i wizji lokalnych, niektóre z kontroli nie zostały zakończone i przeniesione na 

rok 2020. Komisja przyjęła sprawozdanie w całości.  

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska zasugerowała, aby rada przyjęła sprawozdania z 

działalności Komisji Rewizyjnej oraz Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji w 

głosowaniu.  

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, co będzie w sytuacji, gdy sprawozdanie nie zostanie 

przyjęte, czy niesie to za sobą jakieś skutki. 

 

Mecenas odpowiedziała, że prawnych skutków nie niesie żadnych. 

 

Prowadzący obrady podał pod głosowanie sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle za rok 2019: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Kopeć, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Lipczyńska 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Ad 8. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle za rok 2019 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak, poinformował, 

że komisja jednogłośnie pozytywnie (4 głosy ,,za”) przyjęła sprawozdanie Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji za rok 2019. 
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Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle za rok 2019: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Marek Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (1) 

Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Lipczyńska 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Ad 9. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

 

Ewa Czubek poinformowała, że zwraca się z interpelacją dot. działań w związku z 

uciążliwą dla mieszkańców osiedla Śródmieście działalnością firmy Carbon 

International Sp. z o.o. Mimo zobowiązania się firmy do zrealizowania zaleceń po 

kontroli Starostwa Powiatowego  mieszkańcy dalej się skarżą. Ponownie wnosi o 

zorganizowanie spotkania z przedstawicielem tej firmy i prosi o poszerzenie składu o 

przedstawiciela PKP, ponieważ z tego co jej wiadomo, oni również mają zastrzeżenia 

do działalności tej firmy. Ponadto zwróciła się z prośbą, aby zamontować we 

właściwej odległości od zakładu przy ul. Powstańców 70 dodatkowy pyłomierz. 

 

Prezydent Miasta poinformował, że wspomniane zalecenia firmy Carbon miały być 

zrealizowane do 31 stycznia 2020 roku.  

 

Adam Oczoś poinformował, że również się zwraca z interpelacją dot. działalności 

firmy Carbon. W związku z tym przedstawił zdjęcia od mieszkańców, ukazujące 

unoszące się kłęby dymu oraz składowisko odpadów. Z przekazanych informacji 

wynika, że produkcja odbywa się również z porach popołudniowo-nocnych, jeżeli 

kontrole odbywają się w ciągu dnia to nic specjalnego nie stwierdzą. W imieniu 

mieszkańców zwraca się o przeprowadzenie jednoznacznych i zdecydowanych działań 

w tym temacie.  
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Marek Piasecki stwierdził, że obawia się, że firma nie łamie przepisów, że mają zgodę 

na emisję niezorganizowaną i wtedy zmienić te zgody jest bardzo ciężko. Wspomniał 

o niedawnej rozmowie z dyrekcją WIOŚ, która twierdzi, że problem polega na tym, iż 

emisję niezorganizowaną trudno zmierzyć. Ponadto poruszył sprawę ogrzewania 

mieszkań, opłata za ciepło jest podzielona na dwie części: 20% opłata stała a 80% 

opłata zmienna, przez co mieszkańcy starają się oszczędzać i nie grzeją odpowiednio 

pomieszczeń, co wpływa na złą cyrkulację powietrza. Zapytał, czy gmina może 

wymóc na osobach zajmujących się rozliczaniem ciepła, zmienić te proporcje, aby 

20% było opłaty zmiennej a 80% stałej.  

 

Artur Maruszczak wyraził przypuszczenie, że może być problem, ponieważ na stawkę 

za dostarczenie ciepła, którą MZEC ustala, ma wpływ Urząd Regulacji Energetyki, ale 

rozezna ten temat. Zaznaczył, że na złą cyrkulację powietrza ma wpływ wiele rzeczy, 

często mieszkańcy zatykają otwory wentylacyjne, zarządca obiektu musi dbać o 

przewód kominowy.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że Wspólnoty Mieszkaniowe podejmują decyzje 

o sposobie rozliczania za ogrzewanie, we wspólnocie radnego jest rozliczenie od m²  

i mieszkańcy nawet jak nie będą grzali to nie zaoszczędzą.  

 

Jacek Król zwrócił uwagę, że część mieszkań w blokach ma tzw. cug wsteczny, czyli 

dmucha zimnym powietrzem do łazienki i mieszkańcy broniąc się przed tym 

zakrywają klatki. Poinformował również, że spółdzielnia ma takie zasady rozliczania 

za ciepło, że nawet mieszkaniec, który nie grzeje w mieszkaniu i tak zapłaci, ponieważ 

spółdzielnia dzieląc opłatę po podzielnikach nie zejdzie poniżej pewnej kwoty, a 

mieszkańcy nie mają tej świadomości.  

 

Tomasz Scheller stwierdził, że jeżeli gmina nie ma wpływu na usługi kominiarskie w 

mieście to nic się nie zmieni. Jego zdaniem jeśli komin jest dobrze wyczyszczony, 

drożny, nie ma prawa dojść do zaczadzenia. 

 

Halina Mińczuk zwróciła uwagę, że problemem są zbyt szczelne mieszkania, 

plastikowe okna, uszczelnione drzwi powodują cug wsteczny, mieszkańcy nie stosują 

się do zaleceń kominiarskich.  

 

Andrzej Kopacki podzielił się opinią, że dopóki są podzielniki, dopóty ludzie będą 

oszczędzać. Ponadto poinformował, że pojawiły się sygnały od mieszkańców domków 

jednorodzinnych na osiedlu Zachód od ul. Niemcewicza do Kochanowskiego o chęci 

podłączenia do miejskiej sieci ciepłowniczej. Zwrócił również uwagę na fatalny stan 

betonowego ogrodzenia okalającego szpital w kozielskim parku. Zwrócił się z prośbą 

o zapytanie władz powiatu, czy nie zajęliby się wymianą ogrodzenia. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że MZEC prowadzi akcję „Przyłącz się do sieci”, 

przypomina sobie że była robiona analiza, jak to wygląda w Koźlu i nie było dużo 

osób chętnych do przyłączenia, możliwe, że teraz jest więcej. Co do ogrodzenia, 

gmina będzie się spotykać ze Starostwem w przyszłym tygodniu i podejmie ten temat.  
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Katarzyna Kukolka-Bogocz przedstawiła zdjęcia drogi dojazdowej na cmentarz na 

osiedlu Blachownia, zwróciła się z prośbą o podjęcie działań umożliwiających 

przejazd tą drogą. Zwróciła uwagę, że w zestawieniu dokumentacji projektowej 

wykonywanej w latach 2018-2019, brakuje dokumentacji odnośnie muralu pod 

wiaduktem.  

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że sprawdzi to, ale być może nie jest to wykazane 

ponieważ nie było oddzielnej dokumentacji, tylko wykonawca w ramach swojego 

działania zrobił wizualizację. Co do drogi na osiedlu Blachownia, niestety takich dróg 

jest wiele, gmina stara się je na bieżąco utrzymywać, ale teraz jest najgorszy okres -  

zimowy, kiedy powstają dziury. Dodał, że główne naprawy ruszą na wiosnę. 

 

Sławomir Wołkowiecki poinformował, że złoży wniosek o wykonanie oznakowania 

przejścia dla pieszych na ulicy Władysława Planetorza, od Urzędu Pracy w kierunku 

poczty. Podziękował za szybkie działanie w sprawie oświetlenia przy cmentarzu na 

ulicy Cmentarnej.  

 

Dominik Szustakiewicz zapytał, czy są jakieś ustalenia w sprawie latarni na ulicy 

Zielonej. Zwrócił również uwagę, że do dnia 15 stycznia miał otrzymać dokumenty 

związane z płatnościami na rzecz podwykonawców firmy Erbud.  

 

Zastępca prezydenta poinformował, że nie ma żadnej informacji od spółdzielni, będą 

dalej ponaglać. Co do dokumentacji sprawdzi to.  

 

Dominik Szustakiewicz powiadomił, że składa ponowny wniosek w sprawie montażu 

lustra na skrzyżowaniu ulic Arki Bożka i Kościuszki, w związku z informacjami jakie 

się pojawiły na spotkaniu Prezydenta Miasta z mieszkańcami. Prosi, aby komisja 

przeprowadziła wizje lokalną w godzinach popołudniowych i chciałby wziąć w niej 

udział.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że zebrali wnioski negatywnie zaopiniowane przez 

tą komisję i te najbardziej naglące jeszcze raz złożyli do  Starostwa. 

 

Dominik Szustakiewicz poruszył jeszcze jedną kwestię związaną z zamontowaniem 

liczników odliczających czas na światłach na skrzyżowaniach ulic Kłodnickiej z 

Wyspiańskiego i Dunikowskiego oraz ulicy Racławickiej z Łukasiewicza. Jego 

zdaniem wpłynie to na poprawę płynności ruchu.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że są to skrzyżowania z drogami wojewódzkimi.  

 

Adam Oczoś zwrócił uwagę na niską jakość asfaltu na ulicy Wyspiańskiego. W 

imieniu mieszkańców Koźla zapytał, czemu mają służyć patrole Straży Miejskiej 

wokół rynku trwające czasami trzy godziny.  

 

Zastępca prezydenta wyjaśnił, że wiąże się to ze zmianą organizacji ruchu, straż 

pilnuje, aby nie wjeżdżać na rynek.  
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Adam Oczoś podzielił się opinią, że po to został zamontowany monitoring. Odnosząc 

się do dyskusji nad zmianami w budżecie, stwierdził, że komisja nie miała tej 

świadomości, że zadanie dot. przystani kajakowej jest wprowadzone. Komisja na 

swoim posiedzeniu ustali warunki i propozycje, aby mogła pewne projekty opiniować. 

Co do opiniowania zmian w budżecie, branżową jest Komisja Finansowo-

Gospodarcza i nie chciałby wchodzić w jej kompetencje, ale jeżeli byłyby jakieś 

ważne zadania, opiniowanie przez Komisję Infrastruktury mogłoby być dobrym 

zwyczajem.  

 

Jacek Król zwrócił się z prośbą o sprawdzenie, czy zmieniły się opłaty z tytułu 

wypożyczenia łyżew na lodowiskach miejskich oraz o informację odnośnie 

finansowania projektu dotyczącego elektromobilności. Poprosił również o zestawienie 

kosztów inwestycji budowy przystani kajakowej na oś. Kuźniczka wraz z kopiami 

faktur.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił uwagę, że na osiedlu Śródmieście jest brudno, są 

przepełnione kosze. 

 

Ewa Czubek, odnosząc się do wypowiedzi prezydenta Maruszczaka o ponownym 

złożeniu wniosków radnych do Starostwa, zapytała z jakich lat zostały złożone 

wnioski. 

 

Artur Maruszczak odpowiedział, że są to wnioski z 2019 roku.  

 

Ewa Czubek poinformowała, że złoży ponownie swój wniosek.  

 

Michał Nowak poruszył kwestię ruchu i parkowania samochodów na rynku, jego 

zdaniem organizacja ruchu nie została faktycznie zmieniona, tylko zostały postawione 

dodatkowe znaki, które nic nie zmieniają. W poprzedniej kadencji pisał interpelację w 

tym temacie, zaapelował o jej zrealizowanie. Uważa, że Straż Miejska powinna się 

zająć tym rejonem. Zaproponował postawienie mniejszych znaków drogowych, 

podobnie jak w niektórych miastach, aby mniej ingerowały w architekturę. 

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę, że na ulicach Lwowskich i Smolenia, oraz 

koło szpitala, samochody stoją na przejściu dla pieszych, także przy wjeździe na ulicę 

24 kwietnia. Zwrócił również uwagę, że na ulicy Lwowskiej koło budynku nr 8, na 

środku chodnika wystaje korek wraz z kawałkiem rurki wodnej. Poruszył także 

ponownie sprawę drożności kratek ściekowych.  

 

Artur Maruszczak stwierdził, że przyjrzy się oznakowaniu rynku, trzeba spróbować 

wprowadzić takie oznakowanie, żeby Straż Miejska miała możliwość karania 

wszystkich, którzy wjeżdżają na rynek. Zaproponował, aby radni zgłaszali takie uwagi 

jak np. wystający korek w chodniku, na bieżąco do niego lub odpowiedniego wydziału 

w urzędzie. 
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Grażyna Filipowicz zwróciła się z pytaniem o mieszkania chronione dla seniorów oraz 

ilu jest obecnie oczekujących seniorów na takie mieszkania. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że są działania w tym kierunku, aby zwiększyć ilość 

miejsc, ale na razie nie poda konkretnych rozwiązań, jest to element projektu 

dofinansowanego ze środków zewnętrznych.  

 

Halina Mińczuk poruszyła problem podrzucania śmieci na altany śmietnikowe przy 

lokalach komunalnych. Wspomniała, że w 2019 roku MZBK zwrócił się do 

Komendanta Straży Miejskiej o zamontowanie foto-pułapek przy altanach na osiedlu 

Cisowa na ul. Marii oraz na osiedlu Pogorzelec przy ul. Reja. Zwróciła uwagę, że 

gmina ponosi dodatkowe koszty wywożenia tych odpadów.  

 

Artur Maruszczak stwierdził, że trzymają się zasady, iż za altanę i teren wokół niej 

odpowiada zarządca i wspólnota. Postara się wpłynąć na zamontowanie tych pułapek.  

 

Dominik Szustakiewicz zwrócił się z prośbą o informację, jak są wykorzystywane 

istniejące foto-pułapki. 

 

Sławomir Wołkowiecki zwrócił uwagę na opóźnienia w wywożeniu kubłów z 

popiołem.  

 

Artur Maruszczak zwrócił się z prośbą o konkretne przykłady, kiedy i gdzie taka 

sytuacja miała miejsce.  

 

Ad 10. 

Wolne wnioski 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o otrzymanym od pani prezydent piśmie z 

prośbą o wskazanie osób do pracy w związku z powołaniem trzech komisji: 

1. Komisji Stypendialnej do zaopiniowania wniosków o przyznanie stypendiów 

sportowych dla zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w 

międzynarodowym i krajowym współzawodnictwie sportowym w roku 2019; 

2. Komisji Opiniującej wnioski o przyznanie nagród za szczególne osiągnięcia w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury w 2019 oraz za 

całokształt działalności; 

3. Komisji weryfikującej wnioski o przyznanie nagród za wysokie osiągnięcia 

sportowe w roku 2019. 

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska poinformowała, że co do pierwszej komisji jej 

zdaniem rada nie ma tutaj żadnych kompetencji, ponieważ osoby, które powinny być 

w składzie, są wskazane wprost w treści uchwały, będzie to Przewodniczący Komisji 

Edukacji, Kultury i Sportu oraz członek wskazany przez przewodniczącego tejże 

komisji. Jeśli chodzi o drugą komisję, w uchwale nie ma wskazanego trybu 

powoływania jej członków, więc rada powinna ich wskazać.  
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Prowadzący obrady zapytał, kto był w składzie tych komisji w tamtym roku. 

 

Andrzej Kopacki poinformował, że w pierwszej komisji pracował wspólnie z radną 

Katarzyną Kukolką-Bogocz, natomiast w drugiej - radne Hanna Białas i Grażyna 

Filipowicz. Zaproponował ten sam skład. 

 

Przewodniczący Rady Miasta złożył wniosek o wskazanie dwóch osób do Komisji 

Opiniującej wnioski o przyznanie nagród za szczególne osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury w 2019 oraz za całokształt 

działalności i poddał go pod głosowanie: 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Lipczyńska 

 

Radny Chudomięt poinformował, że z przyczyn technicznych nie może zagłosować, 

ale jest przeciw wnioskowi. 

 

Prowadzący obrady poinformował, że wniosek uzyskał poparcie. Następnie zapytał 

radne Hannę Białas i Grażynę Filipowicz, czy wyrażają zgodę na kandydowanie. 

Obydwie radne wyraziły zgodę. 

 

Jacek Król zgłosił kandydaturę radnej Elżbiety Kozakiewicz.  

Radna nie wyraziła zgody na kandydowanie. 

 

Ireneusz Wiśniewski poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopeć 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Lipczyńska 

 

Z powodu problemów technicznych radni Grzegorz Chudomięt i Andrzej Kopeć 

głosowali ręcznie, radny Chudomięt był „za”, natomiast radny  Kopeć wstrzymał się 

od głosu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie kandydaturę Hanny Białas: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopeć 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Lipczyńska 

 

Radni Grzegorz Chudomięt i Andrzej Kopeć byli „za”. 

 

Przewodniczący obrad  poddał pod głosowanie kandydaturę Grażyny Filipowicz: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir 

Wołkowiecki 
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BRAK GŁOSU (3) 

Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Lipczyńska 

 

Radni Grzegorz Chudomięt i Andrzej Kopeć byli „za”. 

 

Ireneusz Wiśniewski poinformował, że obie kandydatury uzyskały poparcie. Następnie 

przeszedł do wyboru osób do pracy w  ostatniej komisji weryfikującej wnioski o 

przyznanie nagród za wysokie osiągnięcia sportowe w roku 2019. 

 

Mecenas Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że w tym przypadku dopuszczalne są dwa 

scenariusze, albo radni wybiorą kandydatów spośród członków właściwej w prawach 

kultury fizycznej i sportu, albo przekażą to tejże komisji.  

 

Katarzyna Dysarz zgłosiła wniosek formalny, aby wybór członka do omawianej 

komisji pozostawić w gestii Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał wniosek pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopeć 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Lipczyńska 

 

Przewodniczący poinformował, że wniosek uzyskał poparcie. Następnie 

poinformował, ze dostał zaproszenie dla pięciu osób do debaty edukacyjnej na temat 

przyszłości oświaty w mieście Kędzierzyn-Koźle, która odbędzie  się 5 lutego w godz. 

16-19. Dodał, że razem z radną Katarzyną Dysarz deklarują chęć wzięcia w niej 

udziału.  

 

Jacek Król poinformował, że będzie uczestniczył w debacie jako przedstawiciel 

rodziców.  

 

Andrzej Kopacki stwierdził, że postara się uczestniczyć w debacie. 
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Prowadzący obrady poinformował, ze zaproszenie będzie dostępne w Biurze Rady 

Miasta.  

Katarzyna Dysarz poinformowała o terminie posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które 

odbędzie się 20 lutego o godz. 16:00. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie 

się w środę 26 lutego o godzinie 14:00.  

 

Ad 11. 

Zakończenie obrad  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XVIII sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 
 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
Sesja zakończyła się o godzinie 19:48. 
 

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 
 

 

 

 

 

 

 

 


